

ARTICLE 10 : Accreditations

Accreditations requests only for coaches must be done before January 20th, 2025 directly on the website, accreditation menu or by email accreditation@escrime-cep.com

Accreditation is free for coaches for all requests made before January 20th.

For people who are not official coaches, or after January 20th for official coaches, the accreditation will be charged 139€.

For lost accreditation or requests for people not being certified official coaches, the accreditation will be charged 139€.

Accreditations will be retrieved only on Friday, January 31st 2025 from 5:00pm to 7:00pm in the Carpentier hall.

Club quota for accreditations :

1 accreditation for 1 to 4 present fencers;	5 accreditations for 18 to 20 present fencers;
2 accreditations for 5 to 9 present fencers;	8 accreditations for 21 to 29 present fencers;
3 accreditations for 10 to 13 present fencers;	10 accreditations for 30 or more present fencers.
4 accreditations for 14 to 17 present fencers;	

ARTICLE 11 : Schedule

MARATHON fencing camp : Thursday January 30th and Thursday February 1st 2025 from 9:30 to 12:00am and from 2:00 to 5:00pm (150 € per fencer before January 25th, 200€ on site)

Friday January 31st 2025

All categories

From 2:00 to 8:00pm : Registration, tally, accreditation, equipment checking, stickers

9:00pm : Creation of the pools

Saturday February 1st 2025

U14 men & U17 women

6:30am opening of the Hall

7:00am : Referees meeting

7:30am pools start U14 men & U17 women

11:45am opening of the Hall U17 men & U14 women

1:00pm Table T32 U14 men & U17 women

U17 men & U14 women

2:00pm pools start, U17 men & U14 women

6:45pm Table T128

8:00pm Table T32

Sunday February 2nd 2025

U14 women :

10:00am T64 then T32 with second chance, 5:00pm Final 8 fencers, 6:30pm Awards ceremony

all other categories:

7:00am opening of the Hall, 8:00am pools start, 10:00am T64 with second chance, 6:30 Awards ceremony

Challenge CEP - Marathon Fleuret 2025

U14 , U17 1-2 February 2025, Paris FRA

by Leon Paul

STAGE Marathon 2023 FENCING CAMP
28-30 January 2025

International pre-Marathon fencing camp

Thursday January 28, to Friday January 29, 2025

From 9:30 to 12:00am and from 2:00 to 5:00pm. And Thursday start 2:00 pm

Each year a famous coach is given responsibility and organization of this camp.

After Giulio TOMASSINI Stéphane MARCELIN Aoki YUSUKE Serge GOLUBITSKY, Stefano CERIONI, Malte Trier Morch and Greg KOENIG Hong Kong national coach, last year fencing camp was the responsibility of a new coach :

The main objective is to discover the trainings of a coach recognised for his results and train for two full days with worldwide fencer.

Present coaches will be associated for free to the camp and may take part in the camp.

Fee : 200€ per fencer before January 25th and 300€ on site.

Registration and payment on the website
www.marathon-fleuret.com

1-2 February 2025

Challenge CEP - Marathon Fleuret U17 - U14



Venue : Halle Carpentier, 81 Bd Masséna 75013 PARIS France

Categories : U17 men and women (2008, 2009, 2010), U14 men and women (2011, 2012, 2013, 2014)

Dates : Saturday February 1 2025, Sunday February 2 2025

The first eight in each event will be awarded as well as the coaches of each winner with trophies, medals and prizes (laptops, video consoles, TV, AIRPOD, Home Video equipment, drones, high-tech...)



Challenge CEP - Marathon 2023
U17 & U14 second chance event
1-2 February 2025

ARTICLE 1 : Marathon camp 2025

International camp prior to the marathon from thursday january 28th to Thursday january 30th 2025 from 9:30am to noon and from 2pm to 5pm

FEE : 200€ per fencer before january 25th and 300€ on site

Registration and online payment : www.marathon-fleuret.com

ARTICLE 2 : Training zone

Participants may come and train freely in the CEP's training facilities located 5 minutes away from the Carpentier Hall, 5:00pm to 10 :30pm.

contact : club@escrime-cep.com / 3 rue Caillaux- Paris Gymnase Caillaux

ARTICLE 3 : Event, date and venue

Venue : Halle Carpentier, 81 Bd Masséna 75013 PARIS France

Categories : U17 mens et womens (2008,2009, 2010),
U14 mens et womens (2011, 2012,2013, 2014, 2015)

Dates : Friday january 31th, Saturday february 1st, Sunday february 2nd 2025

ARTICLE 4 : License

FFE License or national license valid for 2024-2025 fencing season.

For U14 category, the event being an ECC european circuit event, the european license is mandatory. You can take it by your national federation

ARTICLE 5 : Equipment

350 N or 800 N (FIE) clothing, with 800 N plastron. 350N or 800N mask – electric bib mandatory for both U17 and U14. Blades size 5 or less, all blade types are allowed maraging and non-maraging, all grips are allowed.

ARTICLE 6 : Directoire technique

Any dispute will be decided by a Directoire technique formed on the day of the event. Photos taken on the event by official photographers are free of rights for the duration of the event. The organisers accept no liability for accidents, thefts or loss that may occur to participants or spectators. The organisers reserve the right to change the formula based on the number of participants. The fact to engage implies acceptance of these rules and provisions that result.

ARTICLE 7 : Formula

U17: pools in 5 hits 3 min, DE in 15 hits in 3x 3 min

U14 : pools in 5 hits 3 min, DE in 10 hits in 2x3 min

Saturday – Preliminary events

Pools : 2 rounds of pools. Direcy elimination table of 256 ; 105 qualified for sunday

Nota : after T128, 97 qualify for Sunday ; tables for the 31 remaining, 8 of whom will qualify for Sunday.

Sunday – Second chance events

105 fencers, pools of 5 ; Table of 128 ; Table of 64 with second chance beginning from T64 until quarter finals ;

Final 8 fencers, quarters, semi and finals without second chance.

For U14 women category: Saturday : 2 rounds of pools – DE until 64 if beginning with more than 120 U14 women fencers, 3rd pool until 48 qualified if beginning with less than 120 U14 women fencers – Sunday T64 then T32 with second chance.

ARTICLE 8 : Prizes

The first 8 in each event will be awarded as well as the coaches of each winner with trophies, medals or prizes (laptops, TV, AIRPOD, Home Video, drones, high-tech...)

ARTICLE 9 : Catering , Equipment Stand A food stand will be opened as well as equipment stands during the whole event.

ARTICLE 10 : Comfort Pass

To enable you to live this event in the best conditions, if you wish you can buy a comfort pass. It gives its owner access to a lounge during the whole competition which will give you extra comfort. Refreshments, secured and guarded place for your fencing bags, 1 free accreditation, access to a fast track : registration, equipment check on Friday morning from 11 :00am... Charged 250€ for the 3 days, it can be purchased at the marathon shop on site, via the website or per mail : marathon@escrime-cep.com

ARTICLE 11 : Registration and payment

In order to ensure smooth running of the event, the organisers may close the registrations prior to the scheduled closure date i.e. if the number of fencers reaches a critical level. Registrations will then be accepted on a first come first served basis.

Payment until september 1st 2024	35 €
Payment from september 2nd to october 1st 2024	39 €
Payment from october 2nd to november 1st 2024	41 €
Payment from november 2nd to december 1st 2024	43 €
Payment from december 2nd to January 1st 2024	45 €
Payment from january 2nd to january 10th 2025	50 €
Payment from january 11th to january 25th 2025	55 €
Payment from january 26th to january 30th 2025	60 €
Payment january 30th 2025	90 €

On the website :

Visa MasterCard <http://www.marathon-fleuret.com> rubrique inscription marathon 2025

Via webmail marathon@escrime-cep.com

Via postal mail : Mme LE CORRE Pascale -

C.E.P - Cercle des Escrimeurs Parisiens

24 r Moulin de la Pointe

75013 PARIS - FRANCE

Nota : *In case of non-participation, the fee will only be refunded if the fencer has informed the organiser at least 120 hours before the beginning of the event (i.e. before Monday january 29th 2024 – 7:30am). No refunding will be carried out after this deadline.*

ARTICLE 12 : Referees

- Mandatory tally and meeting of the referees or their representatives on Saturday february 1st 2025 at 7:00am.

- The referees must be of an international, national level.

- **Referee flat fee** : Every club with more than 3 participants may subscribe on line or by check a referee flat fee of 300€ exempting them from submitting a referee (this to help clubs with no referee or if the cost for a referee is to high)

Submission and registration of the referees must be made before January 15, 2025. After this date, a club or delegation having more than 3 fencers will not be able to submit referees and will have to subscribe to flat fees of 300€.

After january 20th, if no referee registration or subscription to the flat fee has been made a penalty of 600€ per missing referee will have to be paid at the time of the registration on Friday.

For clubs or delegations having more than 3 registrations :

Up to 3 fencers per club	0 referee	For 15 to 24 fencers per club	3 referees
For 4 to 7 fencers per club	1 referee	For 25 and more fencers per club	4 referees
For 8 to 14 fencers per club	2 referees		

For foreign clubs having less than 4 registrations:

If a club has less than 4 registrations for the whole event, the fencers will be gathered by country and referees or flat fees will be requested as follows:

From 5 to 9 fencers per country	1 referee	From 25 to 39 fencers per country	4 referees
From 10 to 14 fencers per country	2 referees	More 40 fencers per country	5 referees
From 15 to 24 fencers per country	3 referees		

ARTICLE 13 : **Accréditations**

Les demandes d'accréditations uniquement pour les entraîneurs sont à faire avant le 20 janvier 2025 directement sur le site rubrique accréditation ou par e-mail accreditation@escrime-cep.com

L'accréditation est gratuite pour les entraîneurs pour toutes les demandes faites avant le 20 janvier.

Pour une demande d'accréditation non entraîneur, ou après cette date, pour les demandes entraîneur, l'accréditation est facturée 139€.

Les accréditations perdues ou pour des personnes n'étant pas entraîneur officiel diplômé, l'accréditation est facturée 139€

La récupération des accréditations sera faite exclusivement le vendredi 2 février 2024 à la halle Carpentier de 17h à 19h

Quota d'accréditation club :

1 accréditation pour 1 à 4 tireurs présents ;	5 accréditations pour 18 à 20 tireurs présents ;
2 accréditations pour 5 à 9 tireurs présents ;	8 accréditations pour 21 à 29 tireurs présents ;
3 accréditations pour 10 à 13 tireurs présents ;	10 accréditations pour 30 et plus présents.
4 accréditations pour 14 à 17 tireurs présents ;	

ARTICLE 14 : **Horaires**

Stage MARATHON : Mardi 28 janvier au jeudi 30 janvier 2025 de 9h30 à 12h et de 14h à 17h (200 € par tireur avant 25 janvier, 300€ sur place)

Vendredi 31 janvier 2025

Toutes les catégories

14h00 à 20h00 : Inscription, pointage, accréditation, contrôle matériel, stickers

21h00 : Création des poules

Samedi 1 février 2025

7h00: Réunion des arbitres engagés

U14 hommes 6h30 ouverture salle 7h30 début des Poules 13h Tableau de t32

U17 Dames 6h30 ouverture salle 7h30 début des Poules 13h Tableau de t32

U17 hommes 11h45 ouverture salle 14h00 début des Poules 20h Tableau de t32

U14 Dames 11h45 ouverture salle 14h00 début des Poules 18h45 Tableau de t128

Dimanche 2 février 2025

U14 dames :

10h00 T64 puis T32 avec repêchage, 17h00 Finales à 8, 18h30 Remise des prix

Toutes les autres catégories :

7h00 Ouverture Halle, 8h00 Début des poules, 10h00 T64 avec repêchage, 18h30 Remise des prix

Challenge CEP - Marathon Fleuret 2025

U14 , U17 1-2 février , Paris FRA

by leon paul

STAGE Marathon 2023 FENCING CAMP

1-2 février 2023

28 janvier au 30 janvier 2025

Stage international pré-Marathon

du mardi 28 janvier au jeudi 30 janvier 2025

de 9h30 à 12h et de 14h à 17h sauf mardi 14h-17h30

Chaque année, c'est à un maître d'armes renommé que l'on confie la responsabilité et l'organisation de ce stage.

Après Gulio TOMASSINI Stéphane MARCELIN Aoki YUSUKE Sergei GOLUBITSKY, Stefano CERIONI, Malte Trier Morch, Greg KOENIG entraîneur national de Hong Kong, cette année, le stage était sous la responsabilité de

L'objectif principal est de découvrir les entraînements d'un maître d'armes reconnu pour ses résultats et de s'entraîner durant deux jours pleins avec des escrimeurs du monde entier.

Les entraîneurs présents sont associés gratuitement au stage et peuvent y intervenir

Tarif : 120€ par tireur avant le 25 janvier et 150€ sur place

Modalité : inscription et paiement en ligne sur www.marathon-fleuret.com

1-2 février 2025

Challenge CEP - Marathon Fleuret U17 - U14



Lieu : Halle Carpentier, 81 Bd Masséna 75013 PARIS France

Catégorie : U17 hommes et dames (2008, 2009, 2010), U14 hommes et dames (2011, 2012, 2013, 2014)

Dates : samedi 1 février 2025, Dimanche 2 février 2025

Seront récompensés les 8 premiers de chaque épreuve et les maîtres d'armes de chaque vainqueur par trophées, médailles ou lots en valeurs (Ordinateurs portables, consoles, TV, AIRPOD, PC portables, Systèmes Home Vidéo, drones, consoles de jeux, high-tech...)



ARTICLE 1 : Stage Marathon 2025

Stage international pré-Marathon du mardi 28 janvier au jeudi 30 janvier 2025 de 9h30 à 12h et de 14h à 17h

Tarif : 200€ par tireur avant le 25 janvier et 300€ sur place

Modalité : inscription et paiement en ligne sur www.marathon-fleuret.com

ARTICLE 2 : Salle d'entraînement

Les participants peuvent venir s'entraîner librement les jours précédant l'épreuve dans la salle d'entraînement du CEP, à 5 min de la halle Carpentier, de 17h à 22h00

contact : club@escrime-cep.com / 3 rue Caillaux- Paris Gymnase Caillaux

ARTICLE 3 : Epreuve, date et lieu

Lieu : Halle Carpentier, 81 Bd Masséna 75013 PARIS France

Catégorie : U17 hommes et dames (2008, 2009, 2010),
U14 hommes et dames 2011, 2012, 2013, 2014, 2015)

Dates : Vendredi 31 janvier, samedi 1 février, Dimanche 2 février 2025

ARTICLE 4 : Licence

Licence ffe ou licence nationale à jour pour la saison 2024-2025. **Catégorie U14 l'épreuve comptant pour le circuit européen ECC il faut avoir la licence européenne.**

ARTICLE 5 : Tenue

Tenue 350 N ou 800 N (FIE), avec sous cuirasse 800 N. Masque 350N ou 800N - bavette électrique obligatoire pour les U17 et U14. Lames 5 et moins. Tous les types de lames sont autorisés : maraging, et non maraging. Toutes les poignées sont autorisées.

ARTICLE 6 : Directoire technique

Toute contestation sera tranchée par un directoire technique constitué le jour de l'épreuve. Les photos prises sur l'évènement par les photographes officiels sont libres de droits pour la durée de l'évènement. Les organisateurs déclinent toute responsabilité en cas d'accidents, vol ou perte pouvant survenir aux participants ou aux spectateurs. Les organisateurs se réservent le droit de modifier la formule en fonction du nombre de participants. Le fait de s'engager, implique l'acceptation du présent règlement et des dispositions qui en découlent.

ARTICLE 7 : Formule

U17: poules en 5 touches 3 min, ED en 15 touches 3x 3 min

U14 : Poules en 5 touches 3 min, ED en 10 touches 2x3 min

Samedi – tournois préliminaires

Poules : 2 tours de poules. Tableau d'élimination directe de 256 ; 105 qualifiés pour le dimanche

Détail : après T128, les 97 premiers du classement sont qualifiés pour le dimanche ; Tableau pour les 31 autres ; qualification de 8 tireurs pour le dimanche

Dimanche - tournois avec repêchages

105 tireurs, poules de 5 ; Tableau de 128 ; Tableau de 64 avec repêchages à partir du tableau de 64 jusqu'aux quarts de finale ; Finale à 8 : quart, demie et finale sans repêchage.

Pour la catégorie U14 Dames : Samedi : 2 tours de poules – ED jusqu'à 64 si au départ plus de 120 tireuses, 3ème poule jusqu'à 48 qualifiées si au départ moins de 120 U14 - Dimanche : T64 puis T32 avec repêchages

ARTICLE 8 : Récompenses

Seront récompensés les 8 premiers de chaque épreuve et les maîtres d'armes de chaque vainqueur par trophées, médailles ou lots en valeurs (Ordinateurs portables, TV, AIRPOD, PC portables, Home Vidéo, drones, high-tech...)

ARTICLE 9 : Restauration , Stand Matériel Une buvette sera mise en place ainsi qu'un stand de matériel d'escrime

ARTICLE 10 : Pass Confort

Pour vous permettre de vivre cet évènement dans les meilleures conditions, ce pass donne à son possesseur accès à un lounge ce qui vous offrira un confort supplémentaire. Rafraîchissements, garde-housse sécurisé et surveillé, une accréditation gratuite, le Fast track : inscription, contrôle matériel le vendredi matin 11h00 ...

Il est facturé 250€ pour les trois jours et peut être acheté à la boutique du marathon , sur le site web ou par mail :

marathon@escrime-cep.com

ARTICLE 11 : Inscriptions et paiements

Afin de garantir le bon déroulement de l'épreuve, les organisateurs s'autorisent à anticiper la date de clôture des inscriptions, au cas où le nombre d'inscrits excéderait les capacités d'accueil de la compétition. Les inscriptions seront prises par ordre d'arrivée.

Payment until october 1st 2024	35 €
Payment from september 2nd to october 1st 2024	39 €
Payment from october 2nd to november 1st 2024	41 €
Payment from november 2nd to december 1st 2024	43 €
Payment from december 2nd to January 1st 2025	45 €
Payment from january 2nd to january 10th 2025	50 €
Payment from january 11th to january 25st 2025	55 €
Payment from january 26st to january 30th 2025	60 €
Payment january 31th 2025	90 €

Les inscriptions pourront parvenir au C.E.P jusqu'au 29 janvier 2025

sur le site :

Visa MasterCard <http://www.marathon-fleuret.com> rubrique inscription marathon 2025

Par E-mail marathon@escrime-cep.com

Par Courrier : Mme LE CORRE Pascale -

C.E.P - Cercle des Escrimeurs Parisiens

24 r Moulin de la Pointe

75013 PARIS - FRANCE

Nota : En cas de non-participation ne seront remboursés que les engagés ayant prévenu l'organisateur au moins 120h avant le début de l'épreuve (soit avant le lundi 27 janvier 2025 7h30). Après ce délai aucun remboursement ne sera effectué.

**ARTICLE 12 : Arbitrage**

- Réunion et pointage obligatoire des arbitres ou de leurs représentants le samedi 1 février 2025 à 7h00.

- Le niveau d'arbitrage doit être international , national ou en formation.

- **forfaits arbitre** : pour ne pas avoir à présenter un arbitre, tout club de plus de 3 participants peut payer un forfait de 300€ dispensant de présenter un arbitre (cela est fait afin d'aider les clubs qui n'ont pas d'arbitre ou des frais pour l'arbitre trop importants)

Arbitre à annoncer et inscrire avant le 2 janvier. Après cette date, un club ou délégation de plus de 3 tireurs ne pourra plus présenter d'arbitre et pourra prendre uniquement un forfait à 300€.

Au 20 janvier, si aucune déclaration d'arbitre ou forfait n'a été faite, une pénalité de 600€ par arbitre manquant devra être payée lors des inscriptions le vendredi

Pour les clubs ou délégations avec plus de 3 participations :

Jusqu'à 3 tireurs par club	0 arbitre	Pour 15 à 24 tireurs par club	3 arbitres
Pour 4 à 7 tireurs par club	1 arbitre	Pour 25 tireurs et plus par club	4 arbitres
Pour 8 à 14 tireurs par club	2 arbitres		

Pour les clubs étrangers ayant moins de 4 engagés :

s'il y a moins de 4 engagements d'un même club pour toutes les compétitions, leurs représentants seront regroupés par pays et un quota arbitre ou forfait sera demandé, comme suit :

Entre 5 à 9 participants par nation	1 arbitre	Entre 25 et 39 tireurs par nation	4 arbitres
Entre 10 et 14 tireurs par nation	2 arbitres	Pour plus de 40 tireurs par nation	5 arbitres
Entre 15 et 24 tireurs par nation	3 arbitres		